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Целью дипломной работы является анализ процесса рождаемости в 

современных условиях Республики Беларусь, а также описание возможных 

причин снижения рождаемости. Объектом дипломной работы являются 

женщины репродуктивного возраста Республики Беларусь. Предметом 

дипломной работы выступает процесс рождаемости в современных условиях 

Республики Беларусь. 

В данной работе рассмотрены основные этапы становления и развития 

социологии рождаемости и демографии. Проанализированы основные 

подходы к изучению рождаемости.  

Результатом дипломной работы является социологический анализ 

рождаемости в Республике Беларусь. 

Значимость работы заключается в том, что в ней рассматриваются 

социальные проблемы общества – депопуляция, причины отказа от рождения 

детей, аборты. 
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The aim of this graduate work is the analyze the birth rate in modern conditions 

in the Republic of Belarus, as well as a description of the possible reasons for the 

decline in the birth rate. The object of thesis is the women of reproductive age in the 

Republic of Belarus. The subject of thesis is the birth rate in modern conditions in the 

Republic of Belarus. 

In this graduate work, we’ve considered the formation and development of the 

sociology of fertility and demography are considered. The contribution of forecasting 

demographic processes to the social and economic policy of the state is estimated. 

The result of this works is to sociological analyzed of the birth rate in the 

Republic of Belarus. 

The significance of the thesis work lies in the fact that it examines the social 

problems of society - depopulation, the reasons for not giving birth to children, and 

abortion. 


